

Specialized liquid premix



- Liquid Amino Plus plays an active role in providing complete amino acid support.
- Made in Turkey with high quality and guaranteed results.
- Aminovate is a product that contains a full range of vitamins that treat diseases, such as vitamin D3, which helps with rickets and prevents osteoporosis. It also helps to raise fertility and increase production rates. It contains a group of vitamins such as (B1, B2, B6 and B12) that play a very strong role in treating whiteness.
- This special fluid blend also helps maintain eye health, prevents preeclampsia, and also helps with misalignment and ataxia.
- Aminofate helps reduce anemia and also helps maintain blood flow throughout the body.
- Among a lot of benefits, it also helps convert sugar and carbohydrates into usable energy.
- **Usage:**
- It is recommended to use cows from 1 liter per ton, sheep and goats from 0.25 liters per ton, for poultry from 1 liter per ton, and the liquid is mixed with water.
- Packaging:
- 1-liter bottle.
- 5-liter bottle.

- أميني بلس سائل يلعب دورًا نشطًا في توفير الدعم الكامل للأحماض الأمينية .
 - أمينوفيت صنع في تركيا بجودة عالية ونتائج مضمونة .
- أمينوفات منتج يحتوي على مجموعة كاملة من الفيتامينات التي تعالج الأمراض مثل فيتامين دي 3, الذي يساعد على الكساح ويمنع ترقق العظام ، كما أنه يساعد على رفع الخصوبة, وزيادة معدلات الإنتاج. يحتوي على مجموعة من الفيتامينات مثل (بي 1 ، بي 2 ، بي 6 و بي 12) التي تلعب دورًا قويًا جدًا في علاج البياض .
- ساعد هذا المزيج السائل الخاص أيضًا في الحفاظ على صحة العين ويمنع تسمم الحمل ويساعد أيضًا في حالات الاختلال والترنح .
- يساعد أمينوفات على تقليل فقر الدم ويساعد أيضًا في الحفاظ على تدفق الدم في جميع أنحاء الجسم.
- من بين الكثير من المزايا ، فهو يساعد أيضًا في تحويل السكر والكربوهيدرات إلى طاقة قابلة للاستخدام .

طريقة الاستخدام

بقري 1 لتر / طن ، ضأن 250 مل / طن ، دجاج التسمين 500 مل / طن
، بيض 1 لتر / طن ، الإبل 1 لتر / طن لمياه شرب الحيوانات للطن. الرجاء رج
العبوة جيداً قبل الاستخدام .

التعبئة

- و زجاجة 1 لتر .
- زجاجة 5 لتر.